
Řádná schůze SRPŠ ZŠ Antonínská ze dne 7. 12. 2023 

 
Účast: Sdružení rodičů je usnášeníschopné. Je přítomen nadpoloviční počet zástupců 
jednotlivých tříd – viz přiložená prezenční listina.  
 
Zapisovatel: Petr Holub 
Hlasování: 13/0/1 (pro/proti/zdržel se) 
Ověřovatel: Marie Brichtová 
Hlasování: 13/0/1 (pro/proti/zdržel se) 
 
Schvalování rozpočtu: 
Ing. Chmelařová přednesla návrh rozpočtu. Rozpočet byl jednohlasně schválen. 
Hlasování: 15/0/0 (pro/proti/zdržel se) 
 
Diskuze: 
- Včasné hlášení ředitelského volna - pokud možno hned po rozhodnutí přes Edupage. 
  * Ředitelské volno je mimořádný prostředek pro ředitele pro řešení nenadálých či 
mimořádných událostí - 5 dní na školní rok, proto se sděluje, až je situace jasná, není 
naplánováno jako prázdninová volna. 
- Posílat připomínku události před třídními schůzkami před Edupage. 
  * V září bylo oznámeno, tentokrát problém kombinace třídních schůzek a triád (někde je jen 
jedno z toho, někde je oboje). Škola vyřeší a bude rozesílat. 
- Nefunguje vyhledávání v Edupage (funkcionalita je v systému, ale pořádně nefunguje). 
- Ve zprávách chybí možnost zadat předmět zprávy. 
  * Doporučení zeptat se na helpdesku. 
- Jak je to s povinností zadávat domácí úkoly do Edupage? 
- Domácí úkoly nesmí být ohodnoceny. 
- Jak je to systémově se zadáváním písemek/testů dopředu do Edupage? 
  * Ředitel pošle informaci všem rodičům. 
- Máme pocit, že učitelé nejsou dostatečně proškoleni, jak používat Edupage - např. možnosti 
  zápisu známek (např. že lze zapsat 1-, 1/2, 2+). 
  * Školení probíhá. Když se na problém narazí, je potřeba probrat s konkrétním učitelem, 
případně oslovit vedení. Konkrétně známkování vychází z klasifikačního řádu, který 
neumožňuje používat neceločíselné hodnocení. Nicméně pro celkové hodnocení není 
kritériem aritmetický průměr. S vyučujícím lze probrat kritéria hodnocení. 
- Je nějaký systém užívání střešního hřiště v zimě? 
  * Hřiště, resp. jeho povrch je v reklamaci. Tedy systém ještě není nastaven. Tělocvična byla 
též v reklamaci. 
- Je nějaká strategie podpory sportu? Např. olympijský víceboj. 
  * Škola podporuje nejen sportovní, ale i jiné aktivity, např. vědomostní. 
 
Informace od ředitele: 
- Informace k pokácenému stromu před školou. 
  * Důvod byl v tom, že strom byl na základě tahové zkoušky (provedené správcem zeleně) 
vyhodnocen jako nestabilní v důsledku napadení houbou. Nyní již vysazen nový strom. 
  * Ředitel chválí firmu, co realizovala prostor před školou - vše v termínu a všechny připomínky 
v průběhu tvorby projektu zapracovány. 



 
- Fotograf vyřešený - vysoutěžen nový. Ředitel děkuje za pomoc s průzkumem trhu. Kvalita 
bude vyhodnocena. 
- Pohled školy na stávku. Stávka byla zejména o komunikaci s pedagogickou veřejností a 
veřejností obecně o nastavení systému ve školství a jeho stabilitě (např. snižování PHmax).  
   Sekundárně o platech předně nepedagogů. Pokud by prošel stávající návrh vyhlášky, škola 
to zvládne s tím, že ztratí vytvořené rezervy. 
   
 
Zápis zpracoval: assoc. prof. RNDr. Petr Holub, Ph.D., v. r. 
 
Ověřila: Mgr. Marie Brichtová, v. r. 
 
V Brně dne 8. 12. 2023 


